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Beste   
 
Nogmaals dank dat wij vorige week dinsdag digitaal onze plannen mochten presenteren in het collegeoverleg. Ik 
proefde bij het college een positieve grondhouding maar ook een voorzichtige waarschuwing voor de uitkomst van 
de raadsvergadering in september as. Ter verkrijging van mogelijk meer steun vanuit de raad werd ons gevraagd om 
het algemeen parkeren in de omgeving indien mogelijk uit te breiden. Daar waar mogelijk zullen wij dit onderzoeken 
en meenemen. Anderzijds zijn wij van mening dat wij volledig voldoen aan de eisen van de vastgestelde en 
vigerende kustvisie en enorm veel duinlandschap/natuur aanleggen met daarin verscholen de kostendragers. Ook 
de mogelijke omlegging van de Vredehofweg is een enorme verbetering voor het landschap en draagt bij aan een 
hoogwaardige natuurlijke afronding van de Banjaard. 
 
Begreep ik het goed dat wij een ambtelijk overleg zouden organiseren over de uitkomsten van het overleg met het 
college en ter voorbereiding van de raadsvergadering in september as? 
 
Ik heb nog de volgende vraag: 
 
Als de raad de gebiedsvisie heeft aangenomen dan is de volgende stap de opmaak van een nieuw bestemmingsplan. 
Schrijven jullie het BP zelf of leggen je dat bij ons neer? 
 
Ik hoor graag van je. 
 
met vriendelijke groet, 

Vastgoedontwikkeling VG-D  

Dam 39, 4331 GG Middelburg 
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